
GRUNDEJERLAUGET HOLTE AVLSGARD

R e f e r a t  a f  g e n e r a l f o r s a m l i r r g e n  d e n  2 . m a j  f 9 7 8  k I .  1 9 . 3 0  p a  c I .  H o l t e  S k o l e .

D a g s o r d e n  i  h e n h o l d  t i l  i n d k a l d e l s e ,  u d s e n d t  d e n  1 7 .  a p r i l  L 9 1 8 .

Ejer laugets formand St ig Arnt  bdd velkommen og star tede med dagsordenens punkt
I )  Va Ig  a f  d i r i gen t .  Pa l l e  Sch i f f  b l ev  f o res lAe t  og  va lg t  og  e f t e r  a t  have  s i k re t
s ig,  at  ingen havde indvendinger mod general forsaml ingens lov l ighed gav han ordet
t i l  St . ig  Arnt  for

2)  Formandens beretn ing,  der  b lev del t  op i  f@lgende hovedpunkter :  Antenneforhold,
Fredningsnavnet ,  e jendomsvurder ingerne,  Komnunen,  vor t  omr ide og gar tnerentrepr isen.

Antenneforhold. Formanden omt-alte de vanskeligheder, der i det forl@bne 5.r havde
v"r" t  r red 

"nte"neanlagget  
pA grund af  nedbrud af  forskel l ige Arsager,  nedbrud der

bl .a.  sky ldtes at  der  var  b levet  s lukket  for  s t r@mmen ved antennemasten.  Der er  nu
truf fet  foransta l tn inger ,  sA det  ikke kan ske mere.  Endvidere er  der  etableret  vek-
sels t r6msforsyning t i l  underforstarkerne i  Gruppe I ts  fe l lesareal ,  sAledes at  aJ" le
underforsterkerne nu er  forsynet  med vekselst r@m. Det te skul le  betyde en forbedr ing
af  modtageforholdene.

PA grund af  en k lyngehusejers ihard ighed med henvendelser  t i l  b l .a .  Anton Petersen
og Radiost@jt jenesten har  man fundet  et  defekt  kabel  pA ca.  140 m. Det te kabel  er
nu udskiftet med et nyt og denne reparation samt den oven for navnte vekselstr@ms-
fo rsyn ing  ha r  med f@rL  en  udg i f t  f o r  e j e r l auge t  pA  ca .  k r .  30 .000 . - .

Ved en rut inegennemgang af  anlagget  har  man fundet  en del  uautor iserede t i ls lu tn in-
ger  m.m. Det te har  medf@rt  forr ingede rnodtageforhold t i l -  skade for  andre end de d i -
rekte impl icerede.  Disse t ing er  nu ret tet  for  e jernes regningr  m€D formanden opfor-
drede alle ti l  at undlade en sAdan fremgangsmAde i fremtiden.

Der har  veret  td . l t  en del  om antennefa l tesskab med den nye bebyggelse p i  Pi lekeeret ,
men det te b l iver  ikke aktuel t  idet  der  er  re js t  en mast  pA een af  parcel lerne i  om-
rAde t .

Fredningsnavnet  har  indkaldt  in teresserede grundejer foreni -nger  t i l  e t  par  m@der
vedr.  ve judvidelser ,  s t ian lag,  belysning m.m. pA omrAder,  der  s tdder  op t i l  vor t
omrAde.  Bestyre lsen har  sk@nnet  at  vor  t i ls tedevarelse ikke var  pAkravet  ved d isse
mdder.

Ejendomsvurder ingerne f ra apr i l  L977 bLev omtal t  og pa grund af  de store st igninger
havde et  par  grundejere henvendt  s ig t i l  bestyre lsen for  at  fA denne t i l  a t  anke
anset te lserne kol lekt iv t .  Det te har  bestyre lsen afv is t  idet  chancerne for  nedsetLel -
se af  eksperter  vurderes som l ig  nul .  Bestyre lsen er  i  besiddelse af  en af  Kommunen
udfard iget  overs igt  over  samt l ige vurder inger  i  vor  bebyggelse og det  f remgAr af
d e n n e , a t  v u r d e r i n g e r n e  l i - g g e r  m e l l e m  k r .  6 0 0 . 0 0 0 . -  o g  k r .  1 . 3 0 0 . 0 0 0 . - .  S e l v o m  d e r
sker  meget  fA salg af  e jendomme hos os for  t iden,  har  man konstateret ,  a t  sa lgspr i -
se rne  a l l e rede  nu  l i gge r  vasen t l i g t  ove r  vu rde r i nge rne .

Kornmunen. En klyngehusejer pA @rnebakken har bedt Kommunen forsyne @rnebakken med
et  par  forh@jninger  tvar :s  over  vejbanen for  at  tv inge b i - l is ter  t i l  a t  nedset te ha-
st igheden.  Korununen har  svaret ,  a t  denne sag har  fAet  meget  lav pr ior i te t  af  6ko-
nomiske grunde.  Apropos Ornebakken har  bestyre lsen at ter  anmodet  Komnunen om asfa l t -
belagning b l .  a .  for  at  udjerme h@jdeforskel len mel lem vejbanen og k lyngehusenes
lndko rs le r .



Bes ty re l sen  ha r  som pA lag t  pA  s ids te  A rs  gene ra l f o r sam l ing  k lage t  ove r  r i dende
pe rsone r  p i  vo re  f a l l - esa rea le r .

Med  hensyn  t i l  sa lge t  a f  Langka rgaa rd  t i l  L .A .B .  Byggese l skab  ha r  bes ty re l sen  fo re -
spurgt-  Kommune,  hvad dei :  v ider :e skal  ske.  Der er  endnu ikke kommet.  svar  selvom be-
s t y re l sen  ha r  r ykke t  f o r  sva r  sa  sen t  som 4 .  ap r i l  d . i .

Ved  samme le j l i ghed  ha r  besLy re l sen  bed t  kommunen  fo ran led ige ,  a t  den  s to re  a f f a l ds -
dynge ved Langkergaard b lev f jerneL.  Siden da er  bestyre lsen b levet  opmerksom pA, at
adski l l ige af  vor t  omrAdes beboere har  varet  leveranddrer  t i l  denne dynge,  hv i lket
na tu r l j . gv i s  e r  yde rs t  bek lage l i g t .

De pA s idste Ars general forsaml, ing omtal te grasarmer ingssten er  nu b levet  pr inc ip-
godkendt  af  Kommunen.  Dog skal -  etabler inger  af  parker ingspladser  med d isse sten i
hve rL  neke l t  t i l f a l de  godkendes  a f  bes t y re l sen .

Bestyre lsen har  igen k laget  over  f lueplagen f ra Ridehuset  og nu skul le  a l t  vare
gjor t  for  at  holde p lagen nede pA et  min imum.

Formanden omtal te nogle bygningsandr inger ,  som bestyre lsen har  g ivet  s in anbefa l ing.
Fel les for  a l le  andr ingerne er ,  a t  de ikke kan ses udefra og dermed evt .  br inge for-
s tyrre lse i  deL ensar tede udseende.

HovedstadsrAdet  har  skrevet  t i l  Kommunen med kopi  t i l  samt l ige grundejer foreninger ,
at  i f6 lge mi l j@beskyt te lseslovens $ 2 l  kan der  ekspropr ieres t i l  godkendte spi - Ide-
vandsanlag samt opkreves b idrag t i l -  udf@relse og dr i f t .  Bestyre lsen har  dog ikke
h6rt  v idere i  denne sag.

En beboer pA @rnebakken har bedt. Kommune lukke udkdrslen fra parkeringspladsen
ved bornehaven t i l  @rnebakken pA grund af  s tadj -g s t igende t raf ik .  Det te har  be-
styre lsen sankt ioneret ,  idet  gennemk6rs len ef ter  bestyre lsens mening a l t id  har
veret  en misforst ie lse.

Vort  omrAde.  Formanden opfordrede a l le  hundeejere,  som s i  of te f6r ,  E iL at  fdre
deres hunde i  snor  inden for  vor t  omrAde.  Endvidere b lev pAtal t ,  a t  der  igen har
varet t i l- l6b ti l  etablering af affaldsdynger pA f6rnavnte parkeringsplads. Kornnunen
har velv i l l ig t  f jernet  af fa ldeL,  men a l le  opfordredes t i l  a t  undlade af lesning af  af -
fa ld for  f remt iden.

Kommunen har nu godkendt en spinkel radiomast pA en ejendom pA @rnebakken dog sA-
ledes,  at  t j - l ladelsen kun galder  den nuvarende e jer  af  e jendommen.

Formanden opfordrede alle ti l  at tenke pA, at ogsA carporte var en del af vort
omrAdes ansigt udadtil og undlade overdrevent ophang af vasket@j samt ophobning
af  d iverse genstande.  Endel ig  b lev a l le  opfordret  t i l  a t  undlade parker ing pA
gresarealerne specie l t  i  gruppe I I ,  idet  grasset  det  meste t id  af  Aret  tager  skade.

Gar tne ren t rep r i sen  e r  s tad ig  pA  k r .70 .000 . -  exc l .  moms  p r .  A r .  De r t i l  kommer  bo r t -
k@rsel  af  det ,  der  skares af  busket terne.  Det te kan nemt b l ive bekoste l ig t , isar
hvis  e jer laugets medlern iner  vedbl ivende smider  haveaf fa ld pA fa l lesarealerne i  s te-
det for at benytte Kommunens haveaffaldsordning.

Klynge F har  udski f te t  s in beplantn ing for  e jernes egen regning,  dog safedes at
e jer lauget  har  beta l t  e t  beldb svarende t i t  re tabler ing af  udgAede p lanter  i  den
gamle beplantn ing.

Ti l  s lu t  navnte forrnanden,  aL der  s tadig var  en u@nsket  s t i  i  for langelse af  gruppe
Irs fa l lesareal  ned gennem budsket tet .  mel lem k lynge E og F t i l  t rods for  gentagne
forsgg p i  at  lukke den.  Al - le  b lev opfordret  t i l  a t  undlade at  benyt te den,  sAledes
at  buskene f ik  en chance for  at  vokse sanmen.

Hermed s lut tede formandens beretn ing og d i r igenten udbad s ig sp@rgsmAl og kommenta-
rer ,  idet  han opfordrede t . i l  a t  f@Ige den sk i tserede opdel ing i  hovedomrAder.

Kik.  59 spurgte,  om en k lynge selv  kunne bestemme s in beplantn ing.  Formanden sva-
rede,  at  enhver k lynge selv  kunne sk i f te  p lanter  ud for  egen regning i  t ighed med
hvad  k l ynge  F  havde  g jo r t .



KLk .  (>7  op l ys te ,  a t  e r r  b l an t l e r l ask ine  t ravde  @de lag t  hans  g res raba t  rned  cemen t .  De t
Luvede  fo rmanden  a t  f o ran led ige  udbed reL .  I  den  fo rb inde l se  pApegede  en  g runde je r ,
. r t ,  de t l , e  bu rde  ske  a f  den  pAge ldende  en t rep ren@r .  S t i g  A rn t  men te ,  a t  de t  i k ke  v i l l e
ve re  sA  bekosLe l i g t  a t -  r e tab le re ,  me l t  l ovede  a t  r e t t e  henvende l - se  t i l  Jespe rsen  &
S O n .

K ik .  69  spu rg te ,  hvo r fo r  de r  endnu  i kke  va r  ske t  noge t  i  sagen  med  de  h@je  kan ts ten ,
son Kommunen havde lovet  at  udbedre-  Forrnanden l -ovede at  f@lge sagen op.

L t f t e - ' r  a t  e t  pa r  m ind re  spOrgsmAl  va r  b leve t  besva re t  og  uddybe t ,  b l ev  be re tn ingen
godkend t .

_3)_ Reg! : Ig let  for  L9"77-  b lev fore lagt  af  kassereren Otto Uls ig,  der  konkluderede,
a t  r egnskabe t  udv i s te  e t  sam le t  unde rskud  pA  ca .  k r .  f . 500 . -  Endv ide re  b lev  de r
g jor t  opmarksom pA, at  rest t i lgodehavendet  vedr .  den gamle antennesag miske ikke
kLrnne inddr ives.

He re f te r  b lev  regnskabe t  godkend t .

4 . )  Fo rs lag  t i L  budge t  og  kon t i ngen t  b lev  l i ge ledes  fo re lag t  a f  kasse re ren ,  de r
g jorde opmerksom pe,  at  budget tet .  skul le  rev ideres med de under omtale af  antennen
nevn te  k r .  30 .000 . - .  De r  b lev  de re f t e r  f o res lAe t  f r a  bes ty re l sens  s ide  en  kon t i n -
g e n t f o r h @ j e l s e  p A  k r .  1 0 0 - -  t i l  k r .  3 0 0 . -  f o r  g r u p p e  I  o g  k r .  9 0 0 . -  f o r  g r u p p e  I I .

Budget tet  og kont ingent for l - rp je lsen b lev godkendt .

5)  Indkomne -_fors lag.  Den af  bestyre lsen fores l iede endr j -ng af  vedtegterne b lev
godkendt  eenstemmigt .

6)  Valg af  bestyre lsesmedlemmer.  Verner  Struwe f ra gruppe f  og Ot to Ul-s ig f ra
g ruppe  I I  b l ev  genva lg t .

7 )  Va fg  a f  bes t y re l sessupp lean t .  P reben  K i s t rup  va r  v i l l i g  t i l  genva lg  og  f ra
sa len  b lev  Ebba  Le th ,  K i k .  57  f o res lAe t -  Ved  den  e fLe r f@lgende  a f s temn ing  b lev
Preben Kist r :up valgt  med 33 stemmer mod l I  t i l  Ebba Leth-

PA grund af ,  a t  suppleanten for  gruppe I  havde nedlagt  s l t  hverv grundet  langvar igt
opho ld  i  ud lande t  b lev  Pe r  S@I to f t ,  Ob  4 I  va lg t  som ny  supp lean t .

8)  Valg af  rev i -sorer  og rev isorsuppleant .  Nuverende var  v i l l ige t i l  genvalg og
b lev  va lg t .

9 )  Even tue l t .  De r  b lev
Formanden oplyste,  at
de t .

spurgt ,  om det  levende hegn mod Egebakvej  var  fe l lesareal .
det  var  det  ikke og at  det  var  e jerens p l ig t  at  vedl igeholde

Der b lev spurgt ,  hvor lenge en skurvogn skul le  b l ive stAende pA x ikhanebakken.  St ig
A rn t  op l ys te ,  a t  den  sku l l e  b l i ve  s tAende  hos  os  i nd t i l  v i de re , i nd t i l  a l l e  murene
var retablerede,  men han v i l le  unders@ge om der var  mul ighed for  en anden p lacer ing.

Endel ig  b lev det  konstateret ,  a t  gresfor tovene ikke var  ser l ig  k@nne.  Formanden
lovede at  kontakte stadsgartner  H@rslykke desangAende.

Deref ter  var  dagsordenen udt@mt,  hvoref ter  d i r igenten hevede Arets general forsam-
l i n q  k 1 .  2 1 . 0 0 .


